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Protokół Nr XVIII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 kwietnia 2008 roku 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych Burmistrza, radnych powiatowych, Kierowników 
jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu oraz radnych Rady Miejskiej. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Styczeń. 
Głosowanie 
13 głosów - za 
Następnie Burmistrz Sędziszowa i Przewodniczący Rady Miejskiej wręczyli nagrody 
laureatom Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego – Edycja 2008 p.n. „112 w 
Trudnej sprawie – nie używaj  przy zabawie”, nagrodzono 20 osób w 4 kategoriach. 
Burmistrz pogratulował wszystkim uczestnikom Konkursu. 
Przewodniczący stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał, zapytał czy są wnioski do 
proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

1. uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Rady Nadzorczej SPEC, 
2. zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia ogródków działkowych „Kolejarz”. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad w raz z przyjętymi punktami. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od 1 kwietnia do 27 kwietnia 
2008r.( materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 4 
Radny J.Psonak 
- proponuję aby następnym razem gdy będą wręczane nagrody sesję robić w SCK. 
Radna B.Wójcik 
- proszę o odpowiedź czy w bieżącym roku będzie robiony remont przejętego budynku 
przy ul. Spółdzielczej? 
- jakie są zaplanowane działania aby zapobiec powstawaniu dzikich wysypisk? 
- znów nasilił się problem handlu papierosami i alkoholem dla nieletnich. 
Radny W.Tabor 
- dostałem telefon z Urzędu o wyrażeniu zgody na wywożenie pni i ziemi na dzikie 
wysypisko ale kierowcy żądają zapłaty, 
- zamontować 1 dren na zjeździe z drogi powiatowej w Gniewięcinie w kierunku 
Kaplicy, 
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- na prośbę o przepust na pastwisku osoby z Zarządu Melioracji z Kielc 
odpowiedziały, że to nie jest ich teren i rolnicy mają sami zrobić. Rolnicy deklarują 
pomoc i proszą o pomoc ze strony Urzędu. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- od ubiegłego roku proszę o dowiezienie żużla na drogę k/Foltyna i ul. Nagłowicką, 
obecnie wożony jest żużel na inne drogi a tam nie, 
- mieszkańcy proszą o zatrudnienie 1 osoby z interwencyjnych w Rynku aby dbała o 
teren wokół Pomnika, 
- konieczny remont dróg na Sosnowcu i Marianowskiej. 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2007 rok – 
opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania z wykonania budżetu? 
Pytań nie zgłoszono. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy Sędziszów za 2007 rok? 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XVIII/193/2008 
Sołtys N.Jawor 
- w ubiegłym roku prosiłem o wystąpienie do ANR o przekazanie działki pod drogę 
Piołunka-Zapusta, dzierżawca ją zaorał, 
- mam prośbę aby nie przesuwać raty podatku dzierżawcom, bo innym osobom 
komornik ściąga a oni mają przesuwane. 
Ad. 6 
Radny W.Tabor 
- odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Sędziszowa za 2007 rok ( uchwała w załączeniu). 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa za 2007 rok? 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwałą Nr XVIII/194/2008 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, za cały rok ciężkiej pracy, 
spieraliśmy się ale tylko z myślą o dobro gminy, mogę przyrzec że dla wszystkich nas 
najważniejsze jest dobro ogółu. Podziękował za pracę pracownikom Urzędu, jednostek 
organizacyjnych za ciężki i trudny rok, inwestycje stanowią 19% jest to dobry wynik. 
Dużo zrobiliśmy w drogach ale potrzeby są ogromne. Wykonujemy nie tylko uchwały 
Rady ale robimy wiele w celu integracji wszystkich środowisk, wkładamy dodatkowy 
wysiłek w organizację różnych uroczystości. Proszę o dalszą współpracę aby nas 
jakieś drobiazgi nie wytrąciły z realizacji zadań bardzo ważnych. Przepisy i 
uwarunkowania często ulegają zmianie tak jak było z kanalizacją i innymi rzeczami. 
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Nikt u góry nie myśli nad tym czy gminom wystarcza pieniędzy na zadania zlecone. 
W Urzędzie brakuje pomieszczeń, mamy już wstępną koncepcję rozbudowy, którą 
będziemy chcieli zrealizować. Dziękuję jeszcze raz Radzie i pracownikom. 
Radny J.Strzelec 
- mówi Pan że u góry nikt o nas nie myśli, mamy Posła Pawlaka proponuję poprosić 
go i przybliżyć nasze sprawy, on tylko przyjeżdża na uroczystości, może trzeba 
zainteresować go naszymi problemami, w moim imieniu proszę zaprosić Posła. 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu 
w Busku – Zdroju w sprawie przekształcenia ZOZ w Busku-Zdroju polegającego na 
likwidacji Zakładu Opiekuńczo Leczniczego działającego przy ZOZ w Busku- Zdroju. 
Ustawa o zakładach opieki zdrowotnej mówi, że musi być zasięgnięta opinia z gmin 
sąsiednich korzystających z usług. Z naszego Powiatu przebywały tam 3 osoby i 
dlatego Powiat Busko-Zdrój zwraca się o opinię. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii? 
Głosowanie  
10 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się             uchwała Nr XVIII/195/2008 
Ad. 8 
Pan Burmistrz 
- wystąpiliśmy do Zarządu Ogródków Działkowych w Kielcach z wnioskiem o 
przekazanie nam ogródków „Kolejarz” między Urzędem a SP Nr 1 teren o 
powierzchni ok. 1 ha, celem urządzenia parkingów do obsługi przyszłego Kompleksu 
sportowo – rehabilitacyjnego. Dla potrzeb szkoły również jest potrzebny parking, dla 
nauczycieli i przyjeżdżających rodziców. Odbyły się spotkania z działkowcami, którzy 
wyrazili zgodę w głosowaniu na przekazanie nam tych terenów. Kto zechce może się 
przenieść na tereny „Stokrotki”  gdzie jest dużo wolnych działek. My będziemy 
musieli zwrócić za kawałek wodociągu, altanki, nasadzenia i krzewy. Mamy 
sfotografowane te tereny aby nie było nieporozumień. Działkowcy zrozumieli wagę 
problemu i zgodzili się przekazać teren. 
Radny W.Tabor 
- zapytał ilu osób dotyczy problem? 
Pan Burmistrz 
- sprawa dotyczy ok. 40 osób. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za przejęciem ogródków działkowych pod 
planowane parkingi? 
Głosowanie 13 głosów – za 
Pan Burmistrz 
- stosowne wystąpienie zostało skierowane do Zarządu Głównego w Warszawie, po 
decyzji będzie zrobiona wycena i później podejmiemy uchwałę o przejęciu. 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- kończy się 3 letnia kadencja Rady Nadzorczej SPEC Spółka z o.o., mamy obowiązek 
wyznaczyć naszego przedstawiciela na następną kadencję. Wnioskuję aby naszym 
przedstawicielem był mec. Sławomir Długosz. 
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Radny J.Strzelec 
- dzisiaj dowiedziałem się różne sprawy, mój wniosek jest aby do RN kandydowała 
Pani Sekretarz Ewa Kubas Samociuk, jest na miejscu będziemy mieli informacje na 
bieżąco. 
Pani Sekretarz 
- jestem w nieeleganckiej sytuacji, szanuję sobie Waszą ocenę i wniosek radnego 
Strzelca, dziękuję za zaufanie ale chcę uszanować wniosek Burmistrza, który jest 
moim  przełożonym i zaproponował Pana Długosza, ja dziękuję. 
Radny J.Strzelec 
- jeśli to czym dowiedzieliśmy się w gabinecie Burmistrza będzie się działo nadal to 
czy jako Rada będziemy  mogli zmienić? 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- z punktu widzenia prawa spółek handlowych, Zgromadzenie Wspólników w każdej 
chwili może odwołać członka Rady Nadzorczej. Szanując wolę Burmistrza powołajmy 
Pana Długosza a po 3 miesiącach zapytamy jaka jest sytuacja i zdecydujemy. 
Pan Burmistrz 
- pozwólcie że uzasadnię swoją decyzję. W żadnym miejscu nie podważam 
kandydatury Pani Sekretarz, ale kierowałem się tym że cały ciężar obsługi prawnej w 
czasie gdy mieliśmy problemy wyjścia z umowy z ASPRĄ, przekazanie do ZUK, 
sprawa sądowa z ASPRĄ gdzie mogliśmy przegrać 400tys a zapłaciliśmy tylko 
200tys. to wszystko zasługa mec. Długosza. Później negocjacje umowy spółki, 
organizacja jej pracy jako RN, uważam że Spółka wyszła na dziś ze znakomitym 
wynikiem. Utrzymała ceny ciepła i zainwestowała 1mln zł. Oceniając działalność RN 
efekty finansowo – rzeczowe nie można nic zarzucić. Różne były poglądy kto może 
być w RN a kto nie, Pan Długosz się nie pchał to myśmy go prosili aby się zgodził. 
Wychodzi z choroby, zrezygnował z pracy w Kielcach ale prosi aby u nas dać mu 
szansę. Powiedziałem że gdy wyjdzie z choroby będę go rekomendował, gdyby 
sytuacja się nadal powtarzała złoże wniosek o zmianę przedstawiciela. Nie mogę po 
ludzku nie podać ręki jest to jedyne źródło jego dochodu. Nasza gmina wiele mu 
zawdzięcza, byłbym bardzo szczęśliwy gdyby wyszedł z choroby i wrócił. Proszę o 
Jego wybór, jeśli choroba będzie trwać zrezygnujemy z jego członkowstwa. Na dziś 
wnioskuję o wyznaczenie Pana Sławomira Długosza na przedstawiciela gminy do 
Rady Nadzorczej SPEC. 
Radny J.Strzelec 
- ja odniosłem się jako do członka RN, ale Pan jest bardzo zadziorny, dlaczego w 
piątek nic Pan nie powiedział. Nie ingeruję kto jest z SEFAKO ale po tym co Pan rano 
przedstawił mnie ta osoba się nie podoba. Podałem Panią Sekretarz, proszę nie 
wkręcać mnie że jestem mściwy, Pan przedstawił argumenty ale ja się nie zgadzam. 
Pan Burmistrz 
- prosił Pan o przedstawienie sytuacji. 
Radny J.Strzelec 
- pozostali członkowie Rady Nadzorczej mnie nie interesują. 
Pan Przewodniczący 
- na Komisji Oświaty była przedstawiona uchwała. 
Dziękuję Pani Sekretarz że zechciała uszanować decyzję Burmistrza. 
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Odczytał uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do RN 
SPEC Spółka z o.o. w osobie Pana Sławomira Długosz. 
Głosowanie 
11 głosów – za  
2 głosy – wstrzymujące się             uchwała Nr XVIII/196/2008 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Sędziszowskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o.o.. 
Głosowanie 
13 głosów – za                uchwała Nr XVIII/197/2008 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok – dotyczy 
zmiany w załącznikach uchwały budżetowej Nr 3, 3a i 5. 
Głosowanie 
13 głosów – za                 uchwała Nr XVIII/198/2008 
Ad. 11 
Sołtys Marianowa 
- w imieniu mieszkańców Marianowa podziękował Burmistrzowi i Radzie za nakładkę 
na drodze Marianów – Tarnawa. 
Sołtys P.Blin 
- radny ze Słupi wykonywał na drodze prace równiarką i zrobił szkodę naszym 
mieszkańcom, zaorał 300m drogi. Pan Burmistrz miał się tym zająć ale nie ma 
żadnego echa, czy boicie się urazić gminę Słupia. 
- była wywożona ziemia do kamieńca ale nie została zepchnięta i mieszkańcy Słupi ją 
wywożą. Jeśli już więcej nie będzie wożone to trzeba poprawić drogę bo została 
zniszczona, 
- podziękował Pani Sekretarz za załatwienie kursu Busa, 
- na ubiegłej sesji złożyliśmy pismo od sołtysów. 
Sołtys W.Grabek 
- Burmistrz wspomniał o wycince drzew w Klimontowie, proszę o jednakowe 
traktowanie wszystkich mieszkańców. Pan Kowal Stefan też złożył pismo o wycinkę i 
można było od razu zrobić u niego. 
Radny Z.Konieczny 
- poprosił o zwrócenie się do ZDP i Telekomunikacji o wycinkę 2-3 drzew w 
Podsadku bo wiatr je łamie i spadają na dachy, kable telefoniczne wiszą po obu 
stronach drzew. 
Radna B.Wójcik 
- dlaczego na Armii Krajowej nie będzie robiony chodnik i nakładka bitumiczna? 
- dlaczego nie będą robione schody na wiadukt bo mam wrażenie że Urząd blokuje. 
Radny J.Strzelec 
- są sołtysi proszę, przekazać informacje o zamiarze przekształcenia MGOZ w NZOZ. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- droga między Bąkowcem a Marianowem obiecał Pan na zebraniu w Rynku że będzie 
utwardzona żużlem, tamtędy dużo dzieci chodzi do szkoły. 
Sołtys N.Jawor 
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- wytyczyć drogę w Boleściach od Seredyki do Stradomskiego, ludzie zaczynają 
grodzić i droga z 8,5m jest 5,5m. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odnośnie pisma złożonego przez Sołtysów w sprawie podwyżki diet, zostało ono 
złożone po uchwaleniu budżetu. Będzie ono rozpatrywane przed uchwalaniem 
następnego budżetu. 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 

1. B.Wójcik – remont budynku przy ul. Spółdzielczej, musi być zrobiona 
ekspertyza techniczna i wtedy zastanowimy się co tam można zrobić, sprawa 
likwidacji dzikich wysypisk, jak skończymy pomoc przy wypełnianiu 
wniosków dla rolników te osoby pójdą w teren z Policją na rekontrolę. Tam 
gdzie nadal nie będzie umowy i rachunków za odbiór odpadów będą mandaty 
lub sprawy do Sądu Grodzkiego. Akcję propagandową prowadzą szkoły, 
organizujemy Konkursy aby dotrzeć do świadomości, jeśli nie wychowamy 
społeczeństwa to i tysiąc policjantów nie wystarczy. 
- sprawa sprzedaży alkoholu i papierosów dzieciom i młodzieży, pisaliśmy 
apele, Komisja Przeciwdziałania Alkoholizmowi prowadzi kontrole w terenie 
między innymi tych punktów gdzie były sygnały, wykonujemy wszelkie 
czynności z naszej strony. 

2. W.Tabor – do Gniewięcina będzie dowiezione 20 zestawów ziemi z SEFAKO, 
- w sprawie zamontowania dreny zwrócimy się do ZDP, 

     - w sprawie przepustu na pastwisku damy zlecenia do ZUK. 
3. Z.Adamski – żużel na drogę koło Foltyna i na Nagłowicką będziemy starali się 

w ramach tego co mamy w budżecie dowieźć, zobowiązuję Naczelnika aby w I 
kolejności dowieźć na Nagłowicką, 

     sprawa zatrudnienia pracownika do utrzymania porządku przy Pomniku, mam     
nadzieję że szkoła która deklarowała opiekę nad tym terenem  czyli Gimnazjum  
S-ów będzie to robić, 
    - będę prosił aby ławki przy Pomniku nie służyły pijącym, takie sytuacje proszę  
      zgłaszać na Policję, 
    - jeśli chodzi o złą pracę remontera na drogach powiatowych zgłosimy do ZDP. 
4. N.Jawor -nie występowaliśmy do ANR o przekazanie tej drogi rozpoznamy  
     przez  geodetę i wystąpimy. 
5 P.Blin – sprawa przyorania drogi mówiliście na zebraniu że czekamy do  
     wiosny, radny ze Słupi mówił iż na pytanie jak ma to zrobić, Pan powiedział że  
     Was to nie obchodzi. Możemy zrobić spotkanie Wójta Słupi i radnych z Rynku  
     i spróbujemy rozwiązać. 

Pan P.Blin 
- ten człowiek ze mną nie rozmawiał, nie pytał się nikogo gdy wjechał na drogę, On 
kłamie a widzę że Pan wierzy radnemu tamtej gminy a nie nam. 
Pan Burmistrz 
- przyznaję rację, że nie chcecie się wtrącać w czyjeś porachunki, powiedziałem że jest 
to jego sprawa aby doprowadzić do poprzedniego stanu. 
Pan P.Blin 
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- tą samą drogę tylko wyżej zaorał całkowicie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli kradną ziemię to dzwonić do mnie lub na Policje, ZUK wyrówna ziemię w 
kamieńcu, proszę być cierpliwym my oprócz ZUK nie mamy innych służb. 
- sprawę wycinki drzew w Klimontowie wyjaśnimy. 
Radny S.Łazarski 
- po ostatnim wypadku gdy pracownik spadł zwyżki już nikt nie dostanie, bo gdyby to 
się stało u p.Kowala to wszyscy mielibyśmy kłopoty. 
Radny Z.Konieczny 
- zwyżka była na określony czas i nie zdążyli wszystkiego zrobić. Kowal też złożył 
wniosek o wycinkę. 
Pan Burmistrz 
- my możemy pomóc tylko w szczególnych przypadkach. 

6 B.Wójcik – na Armii Krajowej nie będziemy kłaść asfaltu bo Prezes SPEC 
prosił że będą robić 3 przejścia pod drogą i ZUK musi wymienić kanalizację 
dopiero wtedy możemy zrobić, 
- szokujące jest dla mnie stwierdzenie że to Urząd blokuje wykonanie schodów 
na wiadukt, była rozmowa z Dyrektorem Gradem i Starostą, przyrzekł że będą 
robione. Możemy jechać do Starostwa i wyjaśnić, na tę jedną stronę schody są 
konieczne to samo przy budynkach PKP naprzeciw Dworca. 

7 J.Strzelec – przekształcenie MGOZ jest to początkowa faza , decyzji jeszcze 
nie ma. Jest wniosek naszych lekarz o przekształceniu w NZOZ. Mamy już w 
gminie ESKULAP i dobrze sobie radzą. Tam gdzie wcześniej funkcjonowały 
NZOZ rozbudowują nawet filie. Opieka zdrowotna jest zadaniem własnym 
gminy, możemy wszystko robić aby nie było gorzej. 

8 Wytyczenie drogi przez Boleścice, ludzie nie mogą sobie grodzić bez 
pozwolenia, zgłosimy do nadzoru budowlanego, to nie ważne kto to robi. 

Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- czy będzie jeszcze wożona ziemia na drogę k/Walochy? 
Pan Burmistrz 
- po sesji będziemy rozmawiać. 
Radny J.Wiencek 
- jest jeszcze ziemia ale trzeba ją zabrać samemu. 
Radny J.Strzelec 
- chciałem się ustosunkować do wypowiedzi Burmistrza na temat przestrzegania 
Regulaminu utrzymania porządku i czystości, nie jestem złośliwy jak Pan mnie 
traktujesz. Są pracownicy niech sprawdzą tam gdzie nie było umowy i rachunków na 
odbiór śmieci, po co robić procesje z Policją, to jest nie poważne jechać tam gdzie te 
sprawy są nieuregulowane. 
Pan Burmistrz 
- kontrole przestrzegania czystości i porządku funkcjonują w wielu gminach i spełniają 
swoje zadanie, wszystko trzeba połączyć. 
Sołtys B.Grabek 
- proszę o skierowanie patroli Policji obok cmentarza w Swaryszowie, bo tam 
odbywają się pijackie biesiady. 
Sołtys W.Grabek 
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- na wsi jest coraz większy problem wałęsających się bezpańskich psów, dzieci boją 
się chodzić do szkoły. 
Pan Burmistrz 
- na drogę Bąkowiec – Marianów dowieziemy żużla. 
Radny J.Strzele 
- po zabawach znaki drogowe leżą w rowach. 
Sołtys P.Blin 
- czy jest możliwe ustawienie tabliczek z oznaczeniem nr domów żeby karetka 
pogotowia nie miała problemu ze znalezieniem adresu? 
Sołtys N.Jawor 
- u nas też prosimy o takie tabliczki. 
Radny J.Psonak 
Temat przekształcenia MGOZ został okrojony w sposób wygodny dla Burmistrza, nie 
tylko lekarze chcą przekształcenia ja proponuję połączenie z ESKULAPEM i 
zrobienie w jednym specjalistki a w drugim POZ. 
Radny W.Tabor 
- sprawa kolektorów słonecznych, temat nie jest zakończony Związek nie może 
pozyskać środków z zewnątrz, rolnicy mogą sami występować. Sprawa ma się 
rozstrzygnąć do końca maja. 
Sołtys N.Jawor 
- Pan jako przewodniczący Komisji Budżetowej załatwił sobie 10.000zł dla swojego 
ośrodka, ludzie są zszokowani. 
Radny J.Psonak 
- istnieje pytanie czy idziemy w kierunku przekształcenia, jeśli chodzi o pieniądze to 
zakupiony sprzęt nie jest moją własnością, służy wszystkim mieszkańcom a dla 
MGOPZ idą większe pieniądze. Kto przyjdzie do nas ze skierowaniem może 
skorzystać ze sprzętu rehabilitacyjnego nieodpłatnie. 
Radny S.Łazarski 
- żeby nie było niejasności proponuję spotkać się w szerszym gronie i wytłumaczyć 
jakie jest finansowanie NZOZ jeśli będziemy szli w kierunku przekształcenia. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 
2006 – 2010. 
 

Na tym protokół zakończono 
 

Protokołował                                  Sekretarz                            Przewodniczył 
 


